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• Patrick De Meersman, AC Sport  
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• Sigrid De Backer, Coördinator Vrijetijd 

Verontschuldigd 

• Els De Vuyst, Academie beeldende en audiovisuele kunsten 

• Brunhilde Verhavert, Archief 
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• Erik Gyselinck, AC Sport   
• Freddy Wouters, Archief 
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Agenda 

• Goedkeuring verslag 30 september 2021 

• Erkenning verenigingen: nieuwe aanvragen 

• Toelichting Singel en eerste adviezen 

• Erkenningsreglement bijkomend artikel   

• Adviesaanvraag Welzijn 

• Varia 

 

Voorwoord voorzitter Elwyn 

Elwyn heet iedereen welkom op deze vergadering.. 

 

Agendapunt: goedkeuring verslag 29/09/2021  

Goedgekeurd – Er zijn geen opmerkingen. 
 
Terugkoppeling van de vragen die toen gesteld werden: 
 
Volgende vragen kwamen naar boven. De betrokken diensten worden gevraagd hierop antwoord te 
formuleren 

- De vrijetijdsraad vraagt een communicatie naar de verenigingen wanneer je herbruikbare bekers moet 
gebruiken en een weergave van de mogelijkheden die er zijn.  (november 2021) 

Herbruikbare bekers: er was gevraagd om een algemene mailing uit te sturen naar de 
verenigingen. Dit zal gebeuren de komende maand. Wij wachten nog op offertes en of een 
aankoop nog mogelijk is. 
Herbruikbare bekers: er zijn offertes opgevraagd aan een partner van Nijdrop voor specifieke 
glazen. (Duvel, jenever, …) 
 

- Verwijdering van de zuilen wordt gevraagd indien deze asbest bevatten.  
 
Dit bleek onduidelijk, voor alle zekerheid zijn de zuilen voor affiches allemaal verwijderd.  

Stavaza LED-Schermen: Plaatsing van het eerste scherm is voorzien in januari aan HTH. 
Indiensttreding is voorzien begin februari. Er is wat beweging in de opvolging van Fluvius, 
waardoor de andere schermen wellicht in februari zullen volgen. De dienst is van mening om 
de schermen pas effectief te laten werken als ze allemaal geplaatst zijn en dan de staketsels 
pas te verwijderen. 
 
Reglement: enkele juridische zaken worden nog afgetoetst en wordt dan ter advies aan VT-
raad voorgelegd. 
 

- Ivm project 10 000 stappen: 
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o Wanneer een oriëntatiepijl op Dries wordt geplaatst in Mazenzele moet hiervoor akkoord 
aangevraagd worden bij de Sint-Pietersgilde. De sportdienst laat weten dat dit gebeurd is. 

o Kunnen de huidige wandelingen ook van het aantal stappen voorzien worden (op de bordjes 
of andere). Dit zou dienst toerisme dan moeten opnemen. Echter zijn de meeste 
wandelingen nu via het knooppuntennetwerk. Vele specifieke bordjes werden 
verwijderd, daar alles nu via de knooppuntbordjes gaat. Dit wordt beheerd door de 
provincie. Voorlopig is dit dus niet mogelijk. De dienst toerisme neemt wel op dit verder 
te bespreken en bij eigen ontwikkeling van (tijdelijke) routes dit mee op te nemen. 

o Kan dit ook nog voorzien worden naar Klei (Rietkraag-Putten) gebied dat beheerd wordt door 
Natuurpunt/Ijsvogel Opwijk ? Dit is voorzien. 

o Elwyn geeft aan dat hij gerust wil helpen bij het uitstippelen van de wandelingen. Alle 
wandelingen zijn reeds uitgestippeld. 

o BIJKOMEND STAVAZA: er wordt onderzocht of de nieuwe wandelingen niet uitgerust 
kunnen worden met de onnozele plaatjes (Cf. Ninove) 
 

- De VT-raad adviseert of de Sint-Pauluszaal zolang het kan open te stellen voor sportverenigingen 
zoals o.m. judo gezien het torenhoge gebrek aan binnensportinfrastructuur. Uiteraard moet de 
veiligheid van de gebruikers gegarandeerd worden. Ook voor ORAC (enige gebruiker met vaste 
ruimte) zou deze regel moeten geldig zijn: College heeft dit advies gevolgd. Gebruikers kunnen er 
in tot 1 maart 2021. 
 

- Door corona is de initiële werking van het evenementenloket wat verloren gegaan. Zowat elke vraag 
wordt aan het EV-loket gesteld. De vrijetijdsraad vraagt een duidelijke communicatie naar de 
verenigingen en duidelijk te communiceren op de gemeentelijke website hoe/wanneer/waarom een 
aanvraag dient te gebeuren. Door het KB van 28 oktober, is dit opnieuw uitgesteld omdat het 
onduidelijk is hoe het de komende weken zal evolueren. We nemen dit zeker op. Er is wel 
opnieuw mailing gestart naar alle verenigingen met verduidelijking van de coronamaatregelen. 
 

- Graag nog eens een rondleiding voorzien in de Boot.  Deze zaal is nog niet echt in verhuur kunnen 
gaan en vele verenigingen zijn vergeten wat daar mogelijk is. De  dienst verhuur wordt gevraagd om 
zo’n info-avond te organiseren. Dit was voorzien op 7 december. Echter is het niet wenselijk om 
dit nu te organiseren. We zouden dit doen volgens afspraak. 

 

- Toegang Borchtsite via Oudepastoriedreef ? wordt deze definitief of zal er terug gewerkt worden met 
paaltjes ? Deze wordt actueel meer en meer gebruikt door wagens die de Borchsite verlaten. De VT-
raad vraagt om hierin duidelijkheid te scheppen. Terugkoppelen naar verkeersadviesraad. Dit zorgt 
toch voor extra gevaar. Terugkoppeling Infrastructuur: De meningen over het al dan niet 
terugplaatsen / definitief verwijderen van de paaltjes zijn verdeeld. Er is dan ook geen advies 
uitgesproken. De problematiek zal volgende vergadering opnieuw besproken worden. Johan 
zal opnieuw vragen om dit paaltje terug te plaatsen. Initieel was het wel de bedoeling dat het 
paaltje er stond. 
 

- Update van de website: blijvend de vraag om zaken te melden. We proberen dit allemaal wel bij 
te houden, maar soms worden ‘oude zaken’ inderdaad te laat verwijderd. 

- CO2-meters opleggen voor andere zaalverhuurders: is gebeurd. Ook de gemeente heeft er nog 
extra aangekocht voor in verhuur aan verenigingen en om bij defecten snel te kunnen 
depanneren. 

- Verhuur: materialen eens nakijken en updaten: Doorgegeven aan de betrokken dienst om dit na te 
gaan en adequaat op te volgen. Er werden nieuwe schragen aangekocht. 
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Agendapunt: Erkenning verenigingen  

Er zullen soms nieuwe adviesvragen komen, deze worden nu rechtstreeks aan de vrijetijdsraad gesteld 
wanneer dossiers volledig in orde zijn en niet ter discussie liggen. 
 
Dossier volledig in orde: 
 
Op(wijk) avonturen met Ritske en de Superhelden:  
Deze vereniging is nieuw en heeft reeds één jaar werking achter de rug. In de periode van corona  en omdat 
de nood hoog was groeide het idee om activiteiten te organiseren specifiek naar gezinnen toe met kinderen. 
De organisatie van de Sprookjeszoektocht, de Halloween zoektocht en de Beestenboel zoektocht kenden 
een groot succes in Opwijk. Het grootste deel van de deelnemers zijn allemaal inwoners van Opwijk. Zij 
hebben de nodige bewijsdocumenten afgeleverd om erkend te worden als een organisatiecomité. 
 
Vrijetijdsraad adviseert positief en erkent deze organisatie als een organisatiecomité, buurtcomité. 
 
Davidsfonds Opwijk:  
De timing was hen een beetje ontgaan voor het indienen van een verdere erkenning. 
De nodige bewijsdocumenten werden ondertussen afgeleverd om erkend te worden als een socio-culturele 
vereniging. 
 
Vrijetijdsraad adviseert positief en erkent deze vereniging in de categorie socio-cultureel. 
  
Lourekensreitecomité: 
De erkenningsaanvraag hebben zij volledig over het hoofd gezien. 
De nodige bewijsdocumenten werden ondertussen afgeleverd om erkend te worden als een 
organisatiecomité. 
 
Vrijetijdsraad adviseert positief en erkent deze organisatie als een buurtcomité. 
 
 
Dossier niet volledig in orde: 
 
OKV Sjchièf: 
De nodige bewijsdocumenten werden ons bezorgd. Bij nazicht van de ledenlijst zijn er 7 inwoners van Opwijk 
en 10 van buiten de gemeente Opwijk. 
Na navraag te hebben gedaan bij de Gatspoëters, die een gelijklopend reglement hanteren, wordt ook 
gekeken naar de geschiedenis van de leden. Sommige woonden vroeger wel in Opwijk. Gatspoëters heeft 
deze vereniging wel erkend als een officiële Opwijkse Karnavalvereniging. Zij zijn van mening dat deze 
vereniging meewerkt aan het folklore én voortbestaan van het carnavalgebeuren in Opwijk.  
 
Vrijetijdsraad adviseert niet geheel positief, enkel onder voorwaardelijke vorm: zij dienen tegen volgend jaar 
aan 50% van het aantal inwoners te voldoen. En erkent deze vereniging in de categorie socio-cultureel voor 
één jaar. 
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Agendapunt: Toelichting Singel 

De plannen van de Singel zijn reeds ter advies voorgelegd aan de verkeersadviesraad. 
Betrokken diensten werden ook reeds betrokken bij de voorbereiding. 
 
Toelichting van de plannen gebeurt door Schepen Johan Deleu. 
 
8 jaar geleden zijn de gronden gekocht tussen de oude Pastoriedreef en Kattestraat. Oorspronkelijk werden 
ook sociale woningen voorzien, maar er is uiteindelijk gekozen om de vraag naar meer parkeerplaatsen in te 
vullen en open pleinactiviteiten te kunnen organiseren. 
Hieraan is dan ook het parkeerbeleidsplan gekoppeld. 
 
Doelstellingen voor heraanleg centrum: dorpskern-versterkend, handelskern-versterkend, beter en 
overzichtelijker maken van de verkeersafwikkeling, rekening houdende met de jaarlijkse en wekelijkse 
evenementen, ceremoniewagens van de kerk, meer groen, meer ontharding 
 
Toelichting plan:  

- Niet evident om de ruimte volledig te vrijwaren van wagens. 
- In samenspraak met de kerkfabriek die ook eigenaar is: (Minder mobiele) parkeerplaatsen moesten 

gevrijwaard worden (9 plaatsen) + fietsstalling aan de kerk  
- Paaltjes ter hoogte van Karbon zodanig dat deze zone vrij is van verkeer. 
- Aan ING worden 7 parkeerplaatsen voorzien. Is dit wel wenselijk naar verkeersveiligheid? 
- Voor de Waag worden er drie plaatsen voorzien. 
- Principe van woonerf: dus geen niveau verschil tussen straat en voetpad 
- Fietsenstalling aan CM (niet overdekt) 

 
Advies en bedenkingen Vrijetijdsraad: 

- Gaat het hier over waterdoorlaatbare klinkers?  
Neen, dit was niet wenselijk dat dit zo gelegd werd omdat deze vaak niet stevig genoeg zijn om de 
foorkramen en marktkramen te dragen. Ook is dit niet aangenaam om met hakken te bewandelen. (cf. 
parking Tesseskouter) 
Dit enkel toepassen op de parkeerplaatsen is ook niet wenselijk want net daar staan die kramen of sta 
je ook bij een event. 
Advies: Waterdoorlaatbare klinkers: kan het opnieuw onderzocht worden dat er waterdoorlaatbare 
klinkers zijn die gemakkelijk bewandelbaar zijn én voldoende stevigheid bieden voor de markt- en 
kermiskramen.  

- Welke impact heeft dit voor bewoners van de Kerkstraat betreffende parkeerplaatsen in de straat en 
de rijrichting?  (Rijrichting blijft voorlopig hetzelfde. Parkeren in de Kerkstraat blijft ook voorlopig 
hetzelfde.) 

- Het plan voelt toch wat aan als een gemiste kans: we zien weinig groen, geen verruiming of 
opentrekken naar meer leefbare omgeving. Het lijkt nog sterk rekening gehouden te worden met de 
auto; o.a. straten en parkeerplaatsen blijven. Dit plan kent weinig vergroening. 
Advies: De vrijetijdsraad zou graag de vraag gesteld willen zien aan de kerkfabriek of de kerktuin niet 
meer kan opengetrokken worden of publiek toegankelijk gemaakt kan worden zodanig dat dit een 
park kan zij dat verbinding brengt tussen GAC1 en Kerk en Singel; dát zou echt een meerwaarde zijn. 
Dit kan betere zichtbaarheid van de kerk opleveren en de gehele centrumkern meer verbinden. Dit 
kan ook op een eenvoudige manier door bijvoorbeeld een padje aanleggen door de tuin tussen GAC1 
en kerkplein. 
Tevens een oproep doen aan bewoners om aan hun gevels ook meer groen te genereren. 



    pagina | 6 

 

- Er is weinig ontharding. Waarom wordt er zo vastgehouden aan de inplanting van de kermis en markt 
in het centrum? 
 Markt en horeca laten elkaar leven. Het is noodzakelijk dat deze twee hand in hand gaan.  
 Markt moet ook gemakkelijk te bewandelen zijn én moet de kramen kunnen dragen. Dit maakt ook 

dat je ontharding niet zomaar gelijk waar kan invullen.  
 Kermiskramen kunnen niet op de Borchtsite wat oorspronkelijk ook onderzocht werd. De 

Borchtsite kan de noodzakelijke puntbelasting van de kramen niet dragen. 
Advies:  
Kunnen de parkeerplaatsen voor het appartementsgebouw niet onthard worden en groene zone 
worden? Marktkramers kunnen bijvoorbeeld aan de Post staan en Barmi; daar is het vrij en 
afgesloten. (eliminatie van 7 parkeerplaatsen + vergroening) 
Stukje Kattestraat aan Temmershof wordt niet gebruikt voor Kermis/markt en dat zou eigenlijk wel 
kunnen. Kan dit geen oplossing zijn om dat stuk mee op te nemen in het Kermisplan en zo de 
kermiskramen te plaatsen? 
Ook zouden de 4 parkings ter hoogte van de Post en CM-kantoor volledig groen kunnen gemaakt 
worden (geen marktwagens daar) en dan 1 van de 3 langs de gevels als anders-validenparking 
bestemd worden. 
 

- Weinig fietsparkeerplaatsen, terwijl we zo inzetten en aansporen om meer de fiets te gebruiken, er  
kunnen er meer aangelegd worden aan de kerk. 
Advies: Meer fietsparking, liefst ook overdekte zouden voorzien moeten worden, dit zou perfect 
kunnen aan de kerk (langs verbindingswegje naar GAC 1, zie hierboven). Hier zou ook een laadpunt 
moeten voorzien worden voor elektrische fietsen. 

- Er moet ook rekening gehouden worden met evenementen: 
Ook aan Carnaval en Paardenprocessie zal dit plan ter advies voorgelegd worden. 
Wat met kermiscriterium op woensdag? Dit gaat door de dorpskern. 
Hoe wordt jaarmarkt ingepland en de festiviteiten tijdens kermis? 

 
 

Agendapunt: Erkenningsreglement bijkomend artikel   

Uit vorig verslag: Terugkoppeling advies erkenningsreglement: Er is één aspect van jullie advies niet 
weerhouden, nl. de opmerking om vennootschappen en vzw uitsplitsen en er op toe te zien dat zo’n 
organisaties niet meer erkend kunnen worden. We onderzoeken hoe we dit het best kunnen aanpakken en 
formuleren zodanig dit in orde is met wettelijke bepalingen. De vraag is aan ABB gesteld.  

ABB heeft geantwoord dat we als gemeente vrij zijn dit zeker toe te voegen in ons reglement. Hierover is dan 
ook aan de adviescommissie sport gevraagd een advies uit te brengen daar er binnen de sportverenigingen 
een duidelijk voorbeeld zit (Tennis Diepenbroek).  

Sport heeft besloten geen advies uit te brengen. Verschillende reacties kwamen wel binnen via mail. 

Momenteel wordt bekeken hoe dit correct juridisch kan verwoord worden en opgenomen worden in het 
reglement. Er werd ook aan andere gemeentes deze vraag gesteld of ze dit toepassen.  

Kenneth: vraag stellen aan VVSG specifiek (los van het lerend netwerk). 

Indien hier nog verdere stappen ondernomen worden, dan wordt dit teruggekoppeld. 
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Agendapunt: Adviesaanvraag Welzijn  

Vraag Welzijnsraad:  

We wensen een soort ondersteuningsaanbod voor te stellen voor erkende Opwijkse verenigingen inzake 
digitaal communiceren. Hiervoor hebben we input gevraagd van enkele vormingspartners, maar enkel 
Avansa (Archeduc) geeft aan op maat iets te willen uitwerken.  

Graag vragen we alvast het principieel akkoord van de vrijetijdsraad om het onderstaande te verwerken in 
het advies aan het lokaal bestuur:  

• Een samenwerking met Avansa (zie verslag verkennend gesprek in bijlage) 
• We hebben een korte vormingsreeks voor ogen. 3 à 4 sessies 
• We stellen 10 euro per persoon per les voor en vragen aan het lokaal bestuur om de resterende 

kosten te dragen en de locatie te faciliteren.  
• We wensen het aanbod te lanceren binnen de week van de vrijwilliger (begin maart 2022)  
• Het zou dan effectief plaats vinden in april 2022. 

Op 23/11 was er een overleg met AVANSA. Zij hebben een aanbod voor de verschillende thema’s, echter de 
hoeveelheid aan sessies is dan te groot … Er moeten dus keuzes gemaakt worden als we de kwaliteit 
voldoende willen waarborgen   

- Ofwel maken we keuzes voor de meest interessante onderwerpen en leggen we dit voor aan het 
college.   

- Ofwel stellen we voor om een deel in 2022 te realiseren en afhankelijk van het succes een deel in 
2023?  

Volgend voorstel kwam uit de bus. Kan de vrijetijdsraad hierover advies geven? 

Voorstel 2022 

- Duik in je pen (3 x 3u): Ward (2022) 
- Online vergaderen. Heb goede docent, Sam Panckoucke. Dit is in 2 sessies + terugkommoment 

(2022) 

Voorstel 2023 

- GDPR: is een apart gegeven. Davy Delaeter kan dit geven. Ik denk in 1 sessie (3u) (2023?) 
- Canva (2 x 3u): Peije (2023) 
- Website: we hebben indertijd een cursus websites bouwen gehad (3 x 3u). Dit werd gegeven door 

Dirk Nys. Ik kan polsen. (2023) 
 
Advies: 

- Cursus’ website bouwen’ zou beter vervangen worden door social media. Website is nogal 
technisch, velen beginnen daar mee en laten het dan slabakken, wordt zelden onderhouden.  

- Momenteel gebeurt alles via social media in het verenigingsleven. Mogelijke onderwerpen: integratie 
met chatbox (Messenger/ Whatsapp), gebruik FB, Instagram, … We adviseren ook om social media 
te plannen in 2022.  

- ‘Duik in je pen’: De inhoud moet goed omschreven staan. Papieren taalgebruik is anders dan het 
vluchtige op social media. Het zou wenselijk zijn dat dit opgenomen wordt in de workshop en de beide 
zaken ook aan bod komen.  

- Onderhouden van de website is belangrijker dan de bouw. Wat moet je zeker onderhouden, continu 
updaten, verwijderen e.d. kan zeker zo interessant zijn. 

- Online vergaderen: dan ook oog hebben voor de bijhorende tools en mogelijkheden naar 
verenigingen toe? Hoe ver gaat het gratis gebruik van teams bijvoorbeeld? Documenten delen en 
gelijktijdig bewerken? 
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Agendapunt: Varia   

 
- Schepen Jan: Wenst iedereen steun in deze coronatijden en uit ook zijn begrip naar de 

diensten die hierin druk ervaren. 
- Schepen Evelien: / 
- Schepen Johan:  

o Tegenslag met de werken aan het dak van de sporthal: werken zijn gestaakt door het 
slechte weer. Hierdoor is er veel insijpelen van water over de gehele zaal. De 
activiteiten in de sporthal werden noodgedwongen stilgelegd tot en met 6 december. 
De aannemer had nochtans beloofd geen impact te hebben op de aanwezige 
sportactiviteiten. Schepen betreurt dit enorm. 

- Vanuit de Diensten: 
o Indienen Noodfonds: 31 december 2021 

- Lieve: 
o Waarom alle activiteiten van de bib al opgeschort tot einde januari? KB is van kracht tot 

einde januari. Door de hoge besmettingsgraad in de scholen heeft AMALO ons 
geadviseerd om activiteiten die we zelf organiseren waarbij scholen gemixt worden stil 
te leggen. Op 15 december kan dit herbekeken worden en indien mogelijk nog 
aangepast worden. 

- Willy: 
o Stationsgebouw komt vrij. Gaat de gemeente hierin participeren? Want er is nood aan 

extra vergaderzalen. (stopzetting Schoolhuis, Sint-Pauluszaal) 
Schepen Evelien licht toe: oorspronkelijk was heel het gebouw beschikbaar, maar 
uiteindelijk bleek dat dit niet zo is. De wachtruimte moet steeds beschikbaar blijven. 
Gemeente zit mee in de jury. Kan hier een vergaderzaal gecreëerd worden? Niet echt. 
Bestemming is al zeker een horeca-zaak. Misschien is er daar wel mogelijkheid tot 
samenwerking met de uitbater.  
Ook onderin zijn 2 lokaaltjes in de linkervleugel en er kan toch nog eens onderzocht 
worden of de zolder toch niet bruikbaar is. Zit dat in die uitbating? Neen, wachtruimte 
met loketten en keuken. (de info staat ook op het immo-gedeelte) – Bijvoorbeeld ORAC 
onderbrengen in de niet-uitgebate zone is wenselijk en kan meegenomen worden in de 
onderhandelingen met NMBS. 
 

 

Aanvulling 7 december 2021 - GOEDKEURINGEN ADVIEZEN: 

Tijdens de vergadering was er net niet voldoende aanwezigheid om de voorgestelde adviezen te 
bekrachtigen. Daarom werd bijkomend via mail input gevraagd en goedkeuring. De aanvullingen via 
mail zijn in de adviezen verwerkt. Er kwamen via mail 10 goedkeuringen binnen – 0 tegenvoorstellen. 

 

Verslag: Sigrid 
 
 

Datum volgende vergadering om 20u00: wordt later bepaald 
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